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Férfi válogatott beszámoló – 2024 
 

 

Az Ob megfelelően felkészít az Eb-n alkalmazott mérkőzéskörülményekre (melegítés, button 

dobás, szünet, 10 end), bár a B ligában csak futóóra volt, nem volt csapatidő, ami az 

ellenfeleknek kedvezett, mert mi általában gyorsan játszunk, az ellenfelek viszont sokat tudtak 

gondolkozni (néha rájuk szóltak a bírók). 

  

A hazai jég szinte ugyanolyan, mint az Eb-n tapasztalt jég, fordulásban, sebességben, pályák 

közötti különbségekben is, ezért ez is megfelelően felkészített az Eb-re. 

  

Mindenképp érdemes felkészülésként 2-3 külföldi versenyen részt venni az Eb előtt, mert 

egyrészt más egy nagy csarnokban játszani, ahol 5-6 pálya van egymás mellett, szokni kell a 

mutogatással kommunikálást a nagy hangzavarban, másrészt összefuthatunk Eb résztvevő 

ellenfelekkel és fel lehet mérni a felkészültséget, csapaterőt, ellenfelek játékstílusát (pl,. mi 

kétszer is játszottunk az egyik külföldi versenyünkön a lengyel csapattal, 1-1 lett a mérleg, ők 

végül feljutottak az Eb-n az A ligába). 

  

Csapatunk nagy része indult ősszel a vegyespáros Ob-n, ez nagyon jó gyakorlás volt a dobások, 

jégolvasás, söprés, csapatidő, állóképesség, játékszituációk, téthelyzet gyakorlása miatt. 

  

Szabina segítsége nagyon jól jött az Eb akkreditáció adminisztrációban. 

  

Eb-n mindegyik ország legalább 5 fővel utazott, vagy cserejátékos vagy edző volt velük, de a 

feljutásra törő csapatok 7-8 fővel (1 vagy 2 edzővel + cserejátékossal + néhány csapat gyúróval) 

voltak jelen, mi voltunk egyedül csak négyen. Jól jött volna legalább egy edző, mert kívülről 

mást látni, lehettek volna hasznos tanácsok. 

  

Nincs könnyű mérkőzés az Eb-n, mindegyik csapat ellen teljes koncentrációval kell játszani. 

Kisebb-nagyobb hibák mindenhol előfordulnak, de egy enden belül két nagy hiba már nem fér 

bele. 

 

Stratégiailag nem éreztük hátrányban magunkat, mindenkivel partiban voltunk (kivétel spanyol 

meccs, de ott semmi nem jött össze), magunknak tettük nehézzé a meccseket és okoztuk a 

vereségeket azzal, hogy többet hibáztunk. 

Jégolvasás, jégsebesség jól ment, erőnléttel jól bírtuk, mindegyik győzelmünket a második 

félidőben mutatott jó játékkal fordítottuk meg, ellenfelek ott hibáztak többet. 

  

1-es, 2-es pozícióban bárkivel felvesszük a versenyt, 3-as, 4-es poziban kell pengének lenni, a 

továbbjutó csapatoknál nagyon stabilak ezek a játékosok. 

Akkor lesz esélye feljutni a mindenkori válogatottnak, ha alázatosan áll hozzá minden 

mérkőzéshez, megfelelő erőnléttel bír és nagyon stabilan tudnak dobni a játékosai, kiváltképp 

hármas, négyes pozícióban kell minimalizálni a hibákat, mert egyébként nagy extra nem kell a 

feljutáshoz, csak stabil dobások. 

Egyedül a dánok voltak kiemelkedőek a B ligában, meg is nyerték, ők fent is fognak maradni 

valószínűleg az A-ban. 

 

A törökök meglepően nem voltak átütőek, ki is kaptak kétszer is. 
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Hoztuk az elvárható eredményt, 3 győzelemnél az elmúlt 7 évben egyik válogatottunk sem 

tudott többet, de azért maradt hiányérzet bennünk, az ukrán és belga meccset kicsit jobb játékkal 

megnyerhettük volna. 

 

Igazából némi túlzással, egy dobáson múlt a továbbjutásunk a csoportból, mert ha a belgák ellen 

a 8. end utolsó kövemnél nem kívül találom el az ő kövüket, hanem telibe, akkor 3 helyett max. 

1-et írnak vagy még el is lopjuk és onnan jó eséllyel meglett volna a meccs és a körbeverések 

és a jó draw-nk miatt mi jutottunk volna tovább… de nem sikerült telibe eltalálni. 

 

Vagy ha a 10. endben Tamás második köve is kettes-hármas guard lett volna és nem csúszik be 

4-esbe, akkor nem tudnak duplát dobni és jó esélyünk lett volna ellopni az utolsó endet, mert a 

helyzet megvolt hozzá. De becsúszott a guard és két duplával mindent kiütöttek… 

Hát ennyi. 
 


